

TABLE OF CONTENTS**目 录**

基于柱芳烃功能化金纳米材料和花状 BiOBr 异质结的构筑及其对咖啡酸的光催化

Fabrication of Pillar[5]arene Functional Au NPs and Flowers Likely BiOBr Heterojunction for Photocatalysis of Caffeic Acid

卑佳丽, 谢梦源, 张雨婷, 张月生, 周琳, 郭旭, 朱西挺, 姚勇, 王锦 217

基于胶体晶体模板的表面图案化构建及其应用进展

Surface Pattern Fabrications Based on Monolayer Colloidal Crystal Templates and Related Applications

赵群, 王凯悦, 田丹, 顾学芳, 田澍 229

基于纳米生物技术的三明治结构在蛋白质免疫分析中研究进展

Research Progress of Nano Biotechnology-Based Sandwich Structure in Protein Immunoassay

田丹, 王凯悦, 赵群, 顾学芳, 田澍 237

电化学及光电化学传感器检测胱抑素 C 的研究进展

Research Progress on Detection of Cystatin C by Electrochemical and Photochemical Sensors

夏梦诗, 王晓龙 246

检知管法测定纺织品消臭性的不确定度评定

The Uncertainty Evaluation of Detector Tube Method in Deodorant Property of Textile

胡凌云 251

基于 2,6-二-(2-吡啶基)-4-吡啶甲酸的紫外法检测辣根过氧化物酶浓度

Determination of Horseradish Peroxidase Concentration Based on 2,6-Di-(2-pyridyl)-4-pyridyl Carboxylic Acid by UV Method

蔡燕, 严鑫, 王泽东, 姚勇 261

探究鸢尾对磷污染水体的去除效果

Explore the Removal Effect of Iris on Phosphorus Polluted Water

杨珂, 孙文 268